
v.v.  N.E.O.’25 Sprang- Capelle
Opgericht negen mei negentienhonderd vijfentwintig

Koninklijk goedgekeurd  vijf juni negentienhonderd tweeenzestig

vijftigste jaargang jubileumeditie nummer een tweeduizenddertien

Accommodatie
Gemeentelijk Sportpark De Gaard
De Gaard 3, 5146 AW Waalwijk
Postbus 75,  5160 AB  Sprang-Capelle
Tel: 0416-361223 | www.neo25.nl

Voorzitter
Sjaak Ramsteijn
voorzitter@neo25.nl | 06-39223703

Secretaris
Valentina van Caem
secretaris@neo25.nl 06-27990831

Penningmeester 
Ruud van Dongen
penningmeester@neo25.nl | 06-20835023

Vice-voorzitter | Vacant

Redactie clubblad
Anneke Petersen
clubblad@neo25.nl | 06-41601366

Onderhoud sportpark
Jaco Meijer
onderhoud@neo25.nl | 06-52303377

Wedstrijdsecretaris
Mary van der Mast
wedstrijdsecretaris@neo25.nl | 0416 -277974

Ledenadministratie
Annet van der Mast
ledenadministratie@neo25.nl | 0416-277974

Algemene Zaken
Cees Persoons | algemenezaken@neo25.nl

Sponsoring
Erick de Roon | info@neo25.nl
Lars Goes | lars.pr@neo25.nl

Bezorging clubblad
Lars Goes
lars.pr@neo25.nl

Actueel
Zie www.neo25.nl voor het meest actuele 
nieuws. (afgelastingen e.d.)

Aanlevermogelijkheden kopij

Lever uw tekst en/of foto's digitaal aan via 

clubblad@neo25.nl. Of lever uw stuk in via de 

brievenbus in de kantine.

Activiteitenkalender

14-09-2013 Derby NEO'25-SSC'55
19-09-2013 Algemene ledenvergadering
22-11-2013 Jubilarissen/vrijwilligersavond

Zie www.neo25.nl voor dagelijks up to date 

activiteitenkalender.



Uit de bestuurskamer
Na een periode waarin voor de meesten van ons 

de vakantie even belangrijker was dan onze club 

zijn we nu weer terug bij de normale gang van 

zaken wat NEO’25 betreft en bereiden we ons 

voor op het nieuwe seizoen met onze nieuwe 

trainer Antoin van Pelt.

Allereerst is het bestuur blij dat Valentina van 

Caem haar bestuurlijke functie weer op zich kan 

gaan nemen na een nare periode met haar zoon 

Marc, waarmee het nu allemaal een stuk beter 

gaat. 

De afgelopen weken is het bestuur met 

alle commissies bezig geweest met de 

voorbereidingen van de jaarvergadering op 19 

september a.s. Alle commissies zullen die avond 

aan het woord komen  en hun activiteiten van 

de eerste tien maanden van hun bestaan toe 

lichten. Vooral voor de � nanciële commissie was 

er nog aardig wat werk te doen om het � nanciële 

gedeelte van het seizoen 2012-2013 af te sluiten 

en het opstellen van een sluitende  begroting 

voor het komende verenigingsjaar. Ook de 

evenementencommissie heeft al de nodige 

besprekingen gevoerd om de evenementen- en 

toernooiagenda voor het nieuwe seizoen vast te 

stellen en in te vullen.De onderhoudsploeg heeft 

de velden na de gesloten periode weer helemaal 

op orde gebracht, de lijnen staan er weer op en 

de goals zijn ook weer teruggeplant  zodat we 

weer lekker kunnen voetballen. 

Verder is het goed om vast te kunnen stellen dat 

onze spelers de inloopshirts,waarover iedereen 

na de 700 minuten wedstrijd beschikt , ook 

werkelijk dragen en er in de oefenwedstrijden 

al veel gebruik van hebben gemaakt. U vindt in 

deze uitgave de aankondiging dat het clubblad 

aan zijn laatste jaar begonnen is en de vijftig jaren 

geschreven geschiedenis van v.v. NEO’25  vol 

gemaakt zullen worden in de laatste vijf speciale 

uitgaven die in het laatste jaar zullen verschijnen.

Tot slot wil ik iedereen oproepen om de 

algemene ledenvergadering op 19 september te 

bezoeken. Elders in dit clubblad vinden jullie de 

uitnodiging en de agenda voor deze vergadering.

SJAAK RAMSTEIJN - VOORZITTER

Jurgen van Caem geeft  functie terug

Onze vicevoorzitter Jurgen van Caem stelt na een 

proefperiode zijn functie weer beschikbaar en 

zal terugtreden uit net bestuur van v.v. NEO’25.

De combinatie privéleven,een verantwoordelijke 

baan  en het vicevoorzitterschap bleken niet goed 

samen te gaan. Vandaar zijn besluit om met zijn 

bestuurlijke taak voor NEO’25 te stoppen. Laten 

we allemaal zijn genomen besluit respecteren.

Namens het bestuur;

SJAAK RAMSTEIJN - VOORZITTER



Vijftig jaren clubblad NEO’25 worden 

vol gemaakt

In 1963 verscheen het eerste clubblad van v.v. 

NEO’25. Het initiatief hiervoor werd destijds 

genomen door Ad Bax en ….?. Het was toen een 

supermodern medium om alle leden van de club 

op dezelfde manier op de hoogte te brengen en 

te houden van alle wel  en ook het wee binnen 

onze vereniging.

Veel criticasters van NEO’25 dachten dat het 

clubblad geen lang leven beschoren zou zijn en 

spoedig op een roemloze wijze haar einde zou 

vinden. Niets bleek echter minder waar en dank 

zij talloze vrijwilligers bleef ons clubblad haar 

waarde voor de vereniging bewijzen, jaar na jaar. 

Er waren schrijvers  die met grote regelmaat 

stukken aanleverden en leden die incidenteel 

een bijdrage leverden aan de redactionele vulling 

van ons blad.

50 jaar clubblad 
Ook de adverteerders die de maandelijkse 

uitgave mede mogelijk maakten en nog steeds 

maken bleven vaak zeer lange tijd trouw aan ons 

cluborgaan.

De verspreiding  is vanaf het begin geregeld en 

georganiseerd door Ad Bax die pas in 2012 deze 

klus van de hand deed.

Nu, in 2013, gaat ons clubblad haar vijftigste 

levensjaar in en de eerlijkheid gebied ons te 

moeten constateren dat ons clubblad, dat ooit 

zo’n belangrijke rol speelde binnen NEO’25, 

ingehaald en voorbijgestreefd is door de 

geavanceerde communicatiemiddelen waarover 

de moderne mens van heden allemaal kan 

beschikken. Die gingen erop en er over om in 

wielertermen te spreken.

Dit alles heeft er toe geleidt dat het bestuur in 

goed overleg met de redactie heeft  besloten 

om de vijftig jaren clubblad van NEO’25 vol te 

maken en daarna de leden via de elektronische 

tam-tams op de hoogte te gaan houden van 

de belangrijke en minder belangrijkere zaken 

binnen onze vereniging. 

Dat heeft tot gevolg dat er in dit laatste jaar slechts 

vijf edities uitgegeven zullen worden maar dat 

die wel alle vijf  op een speciale manier gevuld 

zullen worden en waarin de redactie zeer zeker 

ook terug zal blikken op vijftig jaar geschiedenis 

van v.v. NEO’25. 

GERARD RIJKERS 



Het clubblad is 50 jaar lang het medium geweest 

om onze leden te informeren over alles wat 

speelde binnen de club. Nu is besloten om 

afscheid te nemen van het clubblad, willen we 

doormiddel van dit artikel 50 artikelen uitlichten. 

In deze editie zullen er tien artikelen uit de eerste 

tien jaargangen worden uitgelicht.

Jaargang 1

Nr.1  Zaterdag 15 februari 1964 

Een bijzonder artikel waarin de burgemeester 

van Sprang-Capelle een stuk heeft geschreven 

over 'de eeuw der communicatiemiddelen'. 

Nu 50 jaar later herhaald de geschiedenis 

zich, en staan wij weer voor een tijdperk waar 

communicatie, onderling begrip, tussen staten 

en volken, woon en werkgemeenschappen maar 

ook in gezinnen en verenigingen broodnodig is.



Jaargang 1

Nr. 5 Zaterdag 13 juni 1964

In dit artikel wordt de oprichting van het 

jeugdbestuur aangekondigd. ‘’Iedere vereniging 

moet het uiteindelijk hebben van de jeugd’’ .

Jaargang 2

Nr.5 Zaterdag 19 juni 1965

Een verslag van het eerste Zilveren Molen 

Toernooi, dat in allerlei opzichten een groot 

succes was. 



Jaargang 1

Nr. 10 Zaterdag november 1964

Het zoenen na het scoren werd een steeds meer 

voorkomend verschijnsel langs de voetbalvelden. 

Jaargang 3

Nr. 1 Zaterdag 19 februari 1966

Ook 47 jaar geleden organiseerde ‘’Marijke’’ haar 

jaarlijkse uitvoeringen bij onze vereniging.

Jaargang 3

Nr. 6 Zaterdag 16 juli 1966

De eerste steen van sportpark ’t Meulenbosch is 

een feit. 



Jaargang 6

Nr. 7 Zaterdag 13 september 1969

Een kort verslag van de wedstrijd NEO-SSC van 

44 jaar geleden. Hopelijk wordt de wedstrijd van 

a.s. zaterdag een stuk spannender.

 

Jaargang 5

Nr.3 Zaterdag 13 april 1968

Het kampioenschap van het eerste elftal in het 

jaar 1968. In het artikel word dank uitgesproken 

naar de trainer de heer Boorder en de leider de 

heer Schapendonk. 



Jaargang 8

Nr. 2 zaterdag 20 maart 1971

NEO wist na een bikkelharde wedstrijd ook in 

zeeland ook ongeslagen te blijven.

Jaargang 8

Nr. 7 Zaterdag 18 september 1971

29 oktober 1971 is het precies 25 jaar 

geleden dat Ad Bax gekozen werd tot lid

van het bestuur. Wie had toen ooit

kunnen zeggen dat hij er nog 35 jaar

aan vast zou plakken?





Commissie aan het woord...

PR/Communicatie 
Sinds de algemene ledenvergadering van 28 

november 2012 is er binnen onze vereniging een 

hoop veranderd. De commissie zullen tijdens de 

ledenvergadering van 19 september presenteren 

wat zij de afgelopen tijd hebben gedaan en wat 

de toekomstplannen zijn. Doormiddel van dit 

artikel willen we iedereen op de hoogte houden 

van de ontwikkelingen binnen de commissies. 

We beginnen dit artikel met de commissie PR/

Communicatie.

Samenstelling PR/Communicatie

Jimmy Ramsteijn | pr@neo25.nl 

Erick de Roon | info@neo25.nl

Sponsoring/kleding

Lars Goes | lars.pr@neo25.nl

Sponsoring/kleding

Monique Boons | monique.pr@neo25.nl   

Sponsoring/kleding

Arnaud Strijp | webmaster@neo25.nl    

Website

Gerard Rijkers | gerard.pr@neo25.nl    

PR

Anneke Petersen | clubblad@neo25.nl    

Clubblad

Clubblad

Zoals u eerder heeft kunnen lezen in dit clubblad 

is er besloten dat de 50e jaargang tevens de 

laatste zal zijn. De razendsnelle ontwikkelingen 

van andere moderne communicatiemiddelen 

is hiervoor de voornaamste reden. Door de 5 

jubileumedities die worden uitgebracht, willen 

we op een mooie wijze afscheid nemen van dit 

communicatiemiddel dat jarenlang leden heeft 

geïnformeerd over het reilen en zeilen binnen 

de vereniging. Verder hebben wij natuurlijk ook 

rekening gehouden met diegene die niet de 

toegang hebben tot de moderne media. In de 

loop van dit seizoen zullen we een inventarisatie 

maken welke leden dit betreft, zodat we hen 

vanaf volgend seizoen d.m.v. een nieuwsbrief op 

de hoogte kunnen houden van de noodzakelijke 

ontwikkelingen binnen de vereniging. Dat wij 

na 50 jaar afscheid nemen van ons clubblad wil 

natuurlijk niet zeggen dat wij afscheid nemen 

van onze trouwe adverteerders. De nieuwe 

media bieden namelijk tal van mogelijkheden 

voor sponsoren om naamsbekendheid te creëren 

binnen onze vereniging. 

Website

Een punt dat hoog op het prioriteitenlijstje 

van onze commissie heeft gestaan sinds de 

oprichting is het vernieuwen van de website. 

De oude website voldeed namelijk niet aan de 

behoefte van de vereniging en was dus nodig 

aan vernieuwing toe. En met trots kunnen 

we melden dat de nieuwe website sinds 2 

september dan eindelijk live is!!! Er is door de 

verschillende commissies hard gewerkt om deze 

site live te krijgen en biedt tevens veel nieuwe 

mogelijkheden:

-Wedstrijden/Uitslagen/Standen: worden actueel 

bijgehouden d.m.v. de koppeling met de KNVB.

-Evenementen: ieder lid kan via de website 

aangeven of hij/zij deelneemt aan een van de 

evenementen.

-Teampagina: elk elftal heeft een eigen 

teampagina waarmee zij met elkaar kunnen 

communiceren, wedstrijdverslagen kunnen 

toevoegen en foto’s kunnen delen. (teamwebs 

wordt met deze mogelijkheid dus overbodig)

- Sponsoring: De sponsorpagina is een overzicht 

van de sponsoren te vinden, een nieuwsoverzicht 

en de mogelijkheid om een sponsor aanvraag in 

te dienen. Mist u als sponsor uw bedrijfslogo op 

de website? Dan is deze reeds nog niet in ons 

bezit en kunt u deze mailen naar: PR@neo25.nl 

We verwachten door deze ontwikkelingen een 

groot bezoekersaantal op onze site, wat u als 

sponsor de mogelijkheid biedt uw bedrijfslogo 

op de homepagina te plaatsen. Meer informatie 

over de sponsormogelijkheden op de website?  

Neem dan contact op met Erick de Roon of Lars 

Goes. 

Elk lid van onze vereniging kan een eigen pro% el 

aanmaken en zo inloggen op de website. Alle 



leiders hebben inmiddels een mail gehad om 

de e-mailadressen van de spelers door te geven, 

zodra dit is gebeurt krijgt de speler een mail om 

zijn/haar account te activeren. Mocht je zelf nog 

geen mail gehad om een account aan te maken, 

stuur dan een mail naar webmaster@neo25.nl 

Dus surf nu naar www.neo25.nl en ervaar zelf de 

nieuwe mogelijkheden van de website!

Narrowcasting

De aanschaf van twee tv schermen voor in de 

kantine van ons clubhuis is een van de nieuwe 

communicatiemiddelen die de vereniging 

gaat gebruiken. Op deze schermen zullen 

nieuwsberichten, standen, uitslagen en reclame-

uitingen gepubliceerd worden. Heeft u als 

sponsor interesse of bent u benieuwd naar de 

mogelijkheden? Neem dan contact op met Erick 

de Roon of Lars Goes.

NEO-App

Binnenkort komt de o"  ciële N.E.O.’25 app 

beschikbaar in de app store en . Door middel 

van deze app kun je razendsnel op de hoogte 

blijven van actuele wedstrijd-informatie, standen 

en uitslagen van een team naar keuze. Houdt 

daarom goed de website en social media in 

de gaten en download deze app zodra deze 

beschikbaar komt.

Vrienden van N.E.O.’25

De Vrienden van N.E.O.’25 bestaat uit een groep 

mensen zowel particulieren als bedrijven die 

N.E.O.’25 $ nancieel ondersteunen. Het bestuur 

van de Vrienden van N.E.O.’25 bestaat uit 

vertegenwoordigers uit deze groep mensen en 

vertegenwoordigers vanuit het bestuur van onze 

vereniging. Zij kiezen elk jaar een aantal projecten 

uit die voor de Vrienden van N.E.O.’25 interessant 

zijn om te steunen.  De leden van de Vrienden 

van N.E.O.’25 bepalen uiteindelijk gezamenlijk 

welke projecten de steun ontvangen. 

De projecten die de uiteindelijke steun van 

de Vrienden van N.E.O.’25 ontvangen worden 

tijdens de jaarlijkse vergadering uitgekozen. Op 

het vernieuwde bord in de kantine worden de 

namen van de leden vermeld. En krijgen nieuwe 

leden een welkomskado. Voor meer informatie 

kunt u contact opnemen met Erick de Roon of 

Lars Goes.

Wedstrijdbal

Elke thuiswedstrijd van het 1e elftal is er de 

mogelijkheid om de wedstrijdbal te sponsoren. 

De sponsor van de wedstrijdbal wordt vermeld 

op de website, op de schermen in de kantine en 

wordt omgeroepen tijdens het presenteren van 

de elftallen. Voor meer informatie kunt u contact 

opnemen met Erick de Roon of Lars Goes.

Wassen

In overleg met het bestuur is besloten dat vanaf 

het seizoen 2013-2014 alle elftallen van onze 

vereniging zelf verantwoordelijk zijn voor het 

wassen van de wedstrijdtenues. De redenen van 

dit besluit zijn drieledig:

-Betrokkenheid bij de vereniging creëren

-Kostenpost +/- €4.500 bezuiniging

-Verantwoordelijkheid bij de leden/spelers/

begeleiders/ouders leggen

Wasvrouwen

Binnen onze vereniging zijn er een aantal 

wasvrouwen die, tegen een kleine vergoeding, 

bereid zijn om de wedstrijdtenues te wassen. De 

kosten voor het wassen van de kleding bedragen 

ongeveer tussen de €12.50 en €15.00 per speler, 

per jaar en zullen hal0 aarlijks in rekening worden 

gebracht.

Wasmoeder

Het elftal stelt een vaste wasmoeder aan die een 

(gedeelte van het) seizoen de wedstrijdtenues 

wast. Zij maken met elkaar zelf afspraken over 

een eventuele vergoeding of presentje voor het 

wassen.

Roulatiesysteem

De teamleider stelt aan het begin van het seizoen 

een schema op waardoor er een roulatiesysteem 

ontstaat. Elke week is er dus een andere speler 

verantwoordelijk voor het wassen van de shirts. 

In het schema worden ouders (jeugd) en/of 

spelers (senioren) ingedeeld. Wanneer een 

ouder/speler de shirts niet kan wassen is deze 

zelf verantwoordelijk voor vervanging.

Mocht u n.a.v. dit besluit nog vragen/opmerkingen 

hebben. Dan kunt u contact opnemen met 

Jimmy Ramsteijn of Ruud van Dongen.

JIMMY RAMSTEIJN



Koos van Dongen 90!

Maandag 22 juli 2013 is (opa) Koos van Dongen 90 

jaar geworden. Zijn verjaardag is gevierd met de 

gehele familie. Zoals op de foto te zien is, bestaat 

zijn familie inmiddels uit vier NEO-generaties. 

Koos van Dongen is dan ook zeer trots dat hij aan 

het hoofd staat van deze familie. Tevens wil Koos 

van Dongen iedereen hartelijk danken voor de 

vele felicitaties. 

Hallo lieve NEO-familie,

Bij deze wil ik jullie allemaal nog ontzettend 

bedanken voor jullie steun en meeleven tijdens 

de periode dat ik in het Radboud Ziekenhuis in 

Nijmegen heb gelegen.

De kaarten, mailtjes, berichtjes en cadeautjes 

hebben mij door deze, toch wel, zware tijd heen 

geholpen. Gelukkig ben ik inmiddels op de 

goede weg naar herstel en ik hoop binnenkort 

weer lekker een balletje te kunnen trappen op De 

Gaard. Nogmaals BEDANKT iedereen!

Sportieve groeten van MARK VAN CAEM (NEO B)

Felicitaties en bedankt
Beste NEO-familie,

Hierbij willen wij jullie bedanken voor de goede 

zorgen, belangstelling en medeleven bij het 

ploselinge overlijden van mijn man en ons pa 

Giel van Oosterhout.

MIEKE EN PATRIES VAN OOSTERHOUT

Gezocht!

Trainingsjacks met als opdruk KLIJN-KUYSTEN of 

VAN MOSSEL. Bij deze het verzoek aan niet 

A-jeugd spelers om hun trainingspak met KLIJN-

KUYSTEN als sponsor opdruk in te leveren in de 

kantine.



Notulen algemene ledenvergadering
Notulen algemene ledenvergadering van v.v. NEO'25, gehouden op 1 november 2012 in de kantine ven 

de vereniging.

Aanwezig 127 stemgerechtigde leden.

Afwezig met kennisgeving Cees Persoons (persoonlijk afgemeld) en Piet Boogers.

1. Opening door de voorzitter

In zijn openingswoord laat voorzitter Erick de Roon weten dat hij blij was dat hij persoonlijk werd 

gebeld vanuit het ziekenhuis door Cees Persoons die zich afmeldde voor deze vergadering. Daarnaast 

wees hij op het belang van deze vergadering en bedankte hij de in groten getale opgekomen leden 

voor hun komst. Hij wees op de agenda met veel speciale punten. Ook de commissie NEO2020 zal 

het nodige te melden hebben in deze vergadering. Verder stelde hij voor na de stemming voor de 

bestuursverkiezing een korte pauze te houden. Voor de aanvulling van de stemcommissie zullen ter 

controle twee leden uit de vergadering worden gevraagd. De commissie NEO2020 mag alvast de 

complimenten in ontvangst nemen voor het vele werk dat zij verricht hebben.

2. Notulen van de algemene ledenvergadering 2011

De notulen worden ongewijzigd goedgekeurd. De voorzitter bedankt notulist Gerard Rijkers voor zijn 

verslag.

3. Financieel verslag seizoen 2011-2012

Penningmeester Patrik Ophorst legt het ontstaan van het negatieve resultaat van het afgelopen jaar 

uit aan de leden. Vooral de verhoging van de huur en hogere energieprijzen waren aanleiding tot dit 

negatieve resultaat. Leden die graag het gehele ! nanciële verslag door willen nemen, kunnen bij de 

penningmeester een inkijkexemplaar van dit verslag afhalen. Om de ! nanciën op orde te houden heeft 

het bestuur besloten om de consumptieprijzen  in de kantine te verhogen met € 0,10 per consumptie, 

(Deze verhoging is al ingegaan op 8 oktober jl.), de contributie wordt per 1 januari 2013 verhoogd en de 

voorwaarden voor de reiskostenvergoeding zal op punten worden aangescherpt. Het bestuur denkt 

nog te kunnen besparen met een nieuwe provider voor telefoon en internet  etc. en het zo veel als 

mogelijk digitaal verspreiden van het clubblad.

4. Begroting seizoen 2012- 2013

Penningmeester Patrik Ophorst: De begroting voor het seizoen 2012 - 2013 vertoond geen grote 

afwijkingen en ligt voor belangstellenden bij hem ter inzage. De voorzitter bedankt penningmeester 

Patrik Ophorst voor het vele werk.

5. Verenigingsverslag/jaarverslag

Secretaris Mari van Ee stelde, zoals gebruikelijk samen met zijn vrouw Marian,het verenigingsverslag 

over het afgelopen seizoen samen. Dit omvangrijke verslag is door belangstellenden bij de secretaris af 

te halen. De voorzitter bedankt de secretaris Mari van Ee en zijn vrouw Marian voor hun werk.

6. Verslag kascontrolecommissie 

De kascontrolecommissie , bestaande uit Patrick van Oosterhout, Adriaan Faro en Rudy van Dongen 

heeft de boeken en bescheiden over het seizoen 2011 - 2012 gecontroleerd en in orde bevonden. De 

controle werd uitgevoerd volgens de algemeen aanvaarde controlegrondslagen. De voorzitter bedankt 

ze voor hun inzet.



7. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie

Patrick van Oosterhout en Rudy van Dongen zijn aftredend, de voorzitter bedankt hen voor hun inzet 

en draagt de twee nieuwe kandidaten, Peter van Caem en Ido Swagerman voor. Vanuit de vergadering 

komt geen bezwaar tegen hun benoeming.

8. Investeringen en beheer en onderhoud

Er is een onderzoek gestart naar de mogelijke uitbreiding met de daarbij behorende kosten van onze 

kleedlokalen. De aanvraag ligt inmiddels bij de gemeente. Er zijn o! ertes binnen over camerabewaking 

en voor zonwering. Schilderwerk van de kleedkamers is gestart en zal begin 2013 gereed zijn.

In onderzoek zijn de mogelijkheden om met internet, telefoon en TV aansluiting over te stappen naar 

een andere, goedkopere provider. Verder wordt overwogen om een nieuwe computer aan te scha! en.

De voorzitter bedankt Jaco Meijer voor zijn gedane arbeid.

9.Commissie NEO2020

De voorzitter geeft het woord aan Hans van der Schans.

Deze legt uit waar de commissie zich vanaf  2 december 2011 heeft bezig gehouden. Ook dat hij 

zichzelf de vraag had gesteld " Moet ik dit wel doen? Kan ik dit wel?" . Nu hij terug kijkt op een lange 

periode van samenwerken met de overige commissieleden Niels van Tiggelen, Johan Haisma en 

Peter van Dongen, die tientallen gesprekken voerden met allerlei mensen binnen de vereniging, is 

hij blij en opgelucht dat de vele  inspanningen resultaat op hebben geleverd. Hij heeft het bestuur 

een drietal namen kunnen geven van kandidaten voor de drie belangrijkste bestuursfuncties binnen 

de vereniging.  Sjaak Ramsteijn voorzitter, Valentina van Caem secretaris en Rudy van Dongen 

penningmeester. Voor de functie van vice-voorzitter is nog geen kandidaat gevonden. Vervolgens 

krijgt Niels van Tiggelen het woord om aan de hand van een powerpoint presentatie uitleg te geven 

bij het organigram dat de bestuursstructuur in de nabije toekomst van NEO'25 laat zien. Belangrijk in 

die structuur zijn een zestal uitvoerende commissies die allemaal hun eigen speci( eke beleidsterrein 

zullen bestrijken. Ook kan al een groot aantal namen worden ingevuld. Ad van Tuijl wordt hoofd 

Voetbalzaken, Jaco Meijer hoofd Onderhoud en beheer, Patrik Ophorst hoofd Financiën, Tony van 

Driel  hoofd Evenementen, Jimmy Ramsteijn hoofd  Public Relations, hoofd Algemene Zaken is nog 

een vacature. De raad van toezicht zal worden gevormd door Hans van der Schans, Niels van Tiggelen 

en Johan Haisma. Deze raad van toezicht dient de clubcultuur te bewaken en te handhaven. Het 

functiehandboek is klaar en voor iedereen die een functie heeft binnen NEO'25 beschikbaar.

9. Bestuursverkiezing

De voorzitter legt uit waarom het voltallige bestuur tijdens deze vergadering af zal treden. In één van 

de laatste bestuursvergaderingen is besloten om ruimte te geven aan het nieuwe te vormen dagelijks 

bestuur met daarbij de commissies en de daarvoor benodigde statutenwijzigingen voor te bereiden.

Vandaar deze bestuursverkiezing. Stembrie+ es worden uitgedeeld aan de 127 stemgerechtigde 

leden. De stemcommissie, bestaande uit Monique Boons en Jaco Meijer namens het bestuur en Kevin 

Akkermans en Lars Goes namens de aanwezige leden trok zich terug om de uitgebrachte stemmen te 

tellen.

De uitslag van de stemming luidt als volgt:

Sjaak Ramsteijn 127 voor en 0 tegen.

Valentina van Caem 127 voor en 0 tegen.

Rudy van Dongen 121 voor en 6 tegen. 



10. Statutenwijziging

Mari van Ee geeft uitleg over de statutenwijziging en wijst er op dat iedereen van deze statuten-

wijziging op de hoogte is gebracht via de extra uitgave van ons clubblad. Onze huidige statuten 

dateren van 1979 en zijn dus duidelijk verouderd. De voorgestelde wijzigingen betre� en de artikelen 

9 de samenstelling van het bestuur, 15 het instellen van een raad van toezicht en 18 toegang en 

besluitvorming van de algemene ledenvergadering. Allemaal gortdroge stof en het voorstel is een 

concept. Het voorstel tot de statutenwijziging wordt op alle drie artikelen unaniem aangenomen. 

Tevens geeft de vergadering hiermee het aftredende bestuur om deze procedure af te wikkelen.

Raad van toezicht heeft een controlefunctie en zal het eerste jaar bestaan uit Hans van der Schans, Niels 

van Tiggelen en Johan Haisma. Het nieuwe bestuur zal, daar waar nodig of wenselijk, worden ingewerkt 

door oude bestuur.

11. Rondvraag

Vraag van Charles van Caem: Maakt de raad van toezicht deel uit van bestuur? 

Antwoord van de voorzitter: Neen, zij hebben een controlerende en motiverende taak, houden de 

vinger aan de pols en hebben een controlerende functie.

Vraag van Ron van Oostrum: We krijgen nu een groter aantal bestuurslagen, blijft NEO dan wel 

bestuurbaar? Antwoord van Hans van der Schans: Ook hier is lang over na gedacht, de commissies 

moeten zelf gaan functioneren, de verwachting is dat als alles functioneert de lijnen zeker niet langer 

zullen zijn dan nu.

Vraag van Tony van Oosterhout: Worden de afspraken welke door het oude bestuur zijn gemaakt door 

het nieuwe bestuur overgenomen? Antwoord van Erick de Roon en Sjaak Ramsteijn: Het bestuursbesluit 

dat jij bedoeld, de reiskostenvergoeding, is laat genomen en hiertegen kan door betrokkene bezwaar 

worden gemaakt bij het bestuur. Het is niet de bedoeling dat oude afspraken niet meer nagekomen 

worden, wel kan het zijn dat die op punten gewijzigd worden en dat het bestuur besluiten kan en moet 

nemen die voor kleine veranderingen kunnen zorgen. De nieuwe voorzitter Sjaak Ramsteijn vraagt 

het woord en refereert in zijn woord tot de vergadering aan samenwerking en vertrouwen. Arie van 

Dongen wil met commissie NEO2020 over het rokershok praten

Tot slot ontvangt de commissie NEO2020 bloemen van de oude voorzitter en er klinkt verdient applaus 

en tot slot geeft de scheidende voorzitter Erick de Roon de nieuwe voorzitter Sjaak Ramsteijn het 

woord.

Kern van zijn eerste verhaal voor NEO'25

Sjaak Ramsteijn vraagt zijn nieuwe medebestuurders van het dagelijks bestuur naast zich. Hij hoopt op 

een goede samenwerking met het aftredend bestuur en roept alle leden op hun steentje bij te dragen 

en het positieve van dit verhaal mee te nemen in de toekomst voor onze jeugdleiders, daar ligt onze 

toekomst. Kijken naar wat beter kan en elkaar steunen.

Tevens doet hij een beroep op de oudere generatie die nog steeds onmisbaar is in onze vereniging.

Sjaak citeert uit een oud clubblad en noemt een aantal oude bestuurders op, maar ook bestuursleden 

die er nu nog zitten. De nieuwe voorzitter vindt het # jn om deze klus op zich te nemen. Zijn eerste 

o$  ciële daad is het uitreiken van bloemen aan het scheidend bestuur met daarbij veel dank voor al hun 

inzet in het verleden.

Als laatste o$  ciële daad overhandigt de scheidende voorzitter de nieuwe voorzitter de 

voorzittershamer en sluit deze historische vergadering.

 

NOTULIST GERARD RIJKERS



Belangrijke algemene ledenvergadering op 19 september

De algemene ledenvergadering zal dit jaar gehouden worden op 19 september in de kantine van de 

vereniging. Aanvang 20.30 uur. 

Middels deze uitnodiging wil het bestuur alle leden en de ouders c.q. verzorgers van onze jeugdleden 

uitnodigen tot het bijwonen van deze vergadering. Zoals bij iedereen bekend is heeft de vereniging 

tijdens de laatste algemene ledenvergadering besloten om met een gewijzigde bestuursvorm verder 

te gaan. Deze vergadering is dus de eerste waarin het bestuur in nieuwe vorm verantwoording af zal 

leggen voor het gevoerde beleid. Dat betekent dat er een agenda is waarop en aantal vaste punten 

voorkomen en daarnaast een aantal agendapunten waarin de commissies verslag zullen doen van hun 

activiteiten van de eerste 10 manden van hun bestaan. Ook zullen zij dan hun plannen en visie voor de 

toekomst aan de leden voorleggen. Omdat dit de eerste graadmeter is voor het bestuur en hier de grote 

lijnen voor de toekomstplannen van de commissies van onze vereniging uiteen gezet zullen worden 

waar ook voldoende draagvlak voor gecreëerd moet worden, is het van groot belang dat ook u, jij, deze 

vergadering bezoekt.

Het bestuur ziet alle leden en belanghebbenden graag op 19 september.

HET BESTUUR

Uitnodiging algemene ledenvergadering



Even voorstellen... Antoin van Pelt

Graag stellen wij de nieuwe hoofdtrainer van 

onze vereniging Antoin van Pelt aan u voor. Hij 

werd geboren in Andel op 31 augustus 1973 en is 

getrouwd met Erica Dorresteijn. Samen hebben 

zij twee kinderen, de twaalf jarige zoon Timo en 

de acht jarige dochter Lynn. 

Antoin begon zijn voetballoopbaan bij Sparta'30 

en was een zeer talentvolle jeugdspeler die 

terecht kwam bij RKC waar hij in de B en A jeugd 

speelde. Ook speelde hij in die periode in de 

Dordse jeugdselectie. Hij haalde de absolute top 

net niet en ging als zestienjarige spelen bij de 

zaterdaghoofdklasser Achilles Veen. Na vier jaar 

verhuisde hij naar Roda Boys en speelde de laatste 

13 jaren van zijn actieve carriëre bij s.v.Capelle. 

Daar was  hij o.a. aanvoerder en ook trainer en 

begeleider van jeugdteams. Tijdens ons korte 

gesprek merkt hij op dat hij in alle klassen van 

de KNVB heeft gespeeld, van onderbond tot de 

hoofdklasse zaterdagamateurs. Hij is in bezit van 

de papieren voetbaloefenmeester 3 en 2 van de 

KNVB.

Als trainer ging hij van start bij Waspik waar hij één 

jaar het tweede team trainde,  daarna volgden 

twee jaartjes ONI en voor hij naar NEO'25 kwam 

trainde hij Sparta'30 drie jaren. Antoin volgde een 

electrotechnische opleiding maar in het dagelijks 

leven ontwerpt en vervaardigt hij prototypes van 

zware kartonnen industriële verpakkingen voor 

grote bedrijven. Een baan waarbij elke nieuwe 

opdracht tevens een nieuwe uitdaging is, iets dat 

wel bij zijn karakter past.

Uiteraard wensen wij Antoin heel veel werkplezier 

en veel succes bij zijn werk voor onze club.

HET BESTUUR

Uitnodiging jubilarissen en 

vrijwilligersavond

Op vrijdag 22 november a.s. wordt de jaarlijkse 

jubilarissen en vrijwilligersavond georganiseerd.

Op deze avond zullen een aantal jubilarissen in 

het zonnetje worden gezet voor hun langdurig 

lidmaatschap van onze vereniging. 

Ook worden op die avond alle vrijwilligers van 

onze club uitgenodigd voor een hapje en een 

drankje als dank voor hun aan de vereniging 

bewezen diensten in het afgelopen jaar. Het  

bestuur hoopt heel veel vrijwilligers te mogen 

verwelkomen op deze altijd weer bijzondere 

avond.

Wist u dat?

Wij van wist u dat ook nog vijf edities te gaan 

hebben?

Er misschien  een wist-u-dat-app gaat komen?

De gesprekken aan de bar o.a. gaan over lange 

rokken van vroeger?

Maar ook programma’s van de E.O. komen aan 

bod?

De tv zender FOX ook een geliefd onderwerp is 

aan de bar?

Het vroeger allemaal anders was?

Wij dat al lang wisten?

De Hollandse Marine in 1949 in Londen was en 

dat waren pas tijden?

Het Rembrandplein ook leuk was en is?

Sjaak zijn sleutels weer eens kwijt was?

Henky ze weer eens heeft gevonden?

Cees zijn sleutel was vergeten en door het raam 

naar binnen moest?

Sjaak zich had verslapen en  Anja  hier de schuld 

van kreeg?

De gehaktballen weer prima smaken?

Onze club nog op zoek is naar enkele reclamebord 

sponsors?

Sponsors zich kunnen melden bij Lars of Erick?

De RESPECT-shirts in de kantine te koop zijn voor  

10,-?



Lid van v.v. NEO’25 en volslagen idioot, 

of misschien toch niet?

Dat vind ik mezelf wel eens. Idioot. Zo ook 

na de eerste bijeenkomst waarvoor NEO’25 

uitgenodigd was om eens te bekijken of wij, 

NEO’25, iets zouden kunnen doen bij het 700jarig 

bestaan van Sprang. Dat is nu ruim twee jaar 

geleden. Het bestuur vroeg aan mij als PR man 

of ik daar eens wilde gaan luisteren wat de 

bedoeling was. Tijdens die bijeenkomst vroeg  

de gelegenheidsvoorzitter van die avond of er 

iemand was met een leuk idee. Een groot aantal 

aanwezigen kwam met de meest uiteenlopende 

ideeën. Als één van de laatsten riep ik : ”We gaan 

bij NEO’25 een  voetbalwedstrijd organiseren die 

onafgebroken 700 minuten gaat duren” zonder 

daarover even met mijn medebestuurders te 

hebben overlegd. Mij antwoord leverde mij 

destijds een heleboel meewarige blikken op 

van de Sprangenaren die op dat moment de 

zaal bevolkten. Zo van “Ja ja, dat zal wel” en er 

klonk meer ongeloof dan enthousiasme door de 

opmerkingen die ik te horen kreeg. Ik voelde me 

toen dus weer eens een idioot. Daarna begon 

voor mij de periode om na te denken hoe dat 

allemaal wel zou moeten, met wie, op welke 

manier, op welk moment van het seizoen, wat zou 

er allemaal moeten gebeuren. Voor mijzelf had ik 

toen het idee om een wedstrijd te organiseren 

met uitsluitend NEO’25 spelers die als één grote 

familie ’s morgens zou beginnen en ‘s avonds 

zouden eindigen. Een wedstrijd in de meest 

simpele vorm. Dat was mijn uitgangspunt. In een 

brief aan het bestuur heb ik toen uiteengezet 

wat mijn idee was en goedkeuring gekregen om 

hier mee te beginnen. Belangrijk was het geld, 

dus diende ik namens v.v. NEO’25 bij de stichting 

Sprang 700 een subsidieaanvraag in en een 

simpel kostenplaatje dat bij de simpele wedstrijd 

hoorde. Dat was begin oktober 2012 en ik zou over 

de eventuele toekenning van het bedrag eind 

november bericht  krijgen. En er was namelijk één 

afspraak binnen het bestuur: de kosten zouden 

niet alleen voor de rekening van NEO’25 mogen 

komen. Terwijl dit verhaal zich afspeelde voltrok 

zich bij NEO’25 een heel ander proces en dat had 

te maken met de nieuwe bestuursvorm waarvoor 

de vereniging gekozen had. We kregen een 

dagelijks bestuur met daaronder een groot aantal 

commissies. Hoe dat in de toekomst zou gaan 

functioneren was toen nog niet duidelijk. Nu ik 

dit schrijf, na de wedstrijd Sprang 700, is dat voor 

mij  inmiddels wel helemaal duidelijk geworden. 

Half februari was er nog geen uitsluitsel van de 

stichting Sprang 700  over de subsidieaanvraag. 

Toen kreeg ik van onze voorzitter Sjaak Ramsteijn 

te horen dat, indien de subsidie niet toegekend 

zou worden,  de vereniging de kosten voor 

haar rekening zou nemen omdat een aantal 

dingen , zoals de datum, al vast stond en er geen 

toernooien georganiseerd zouden worden. Of  ik 

maar snel wilde beginnen met de organisatie en 

een hoop mensen bij elkaar moest trommelen. 

Het raamwerk had ik als een soort draaiboek al 

wel op papier maar nu kreeg de hele geschiedenis 

een heel andere dimensie. Alle commissies 

die na de jaarvergadering gevormd waren 

kwamen allemaal ineens in actie en we kregen 

het bericht dat de subsidie was toegekend.                                                                                                                                       

De activiteitencommissie onder leiding van Tony 

van Driel ging aan de slag om een aantal activiteiten 

naast de wedstrijd te organiseren. Zo kwamen er 

voor de jeugd springkussens en  pannenkoeken, 

voor senioren die dat wilden was er een lunch 

en er werd een loterij georganiseerd want de € ’s 

bleven belangrijk. En ’s avonds was er tegen een 

kleine vergoeding een lekkere en gezellige BBQ.                                                                                                                                             

De � nanciële commissie van Ruud van Dongen 

was bezig met het rond breien van de � nanciën, 

en zal ook na a� oop van dit evenement nog even 

moeten werken om de � nanciën af te wikkelen.                                                                                                               

De horeca onder leiding van Rian en Piet de 

Rooij droegen met hun team een paar hele 

belangrijke stenen bij,als sluitstuk van twee hele 

drukke weken die deze commissie beleefde.                                                                       

De commissie voetbalzaken met René de Bie en 

Carlo Broeks zorgde voor een wedstrijdschema 

dat moest kloppen. Dit leverde de meeste 

hoofdpijn op omdat op het laatste moment ons  

tweede team de nacompetitie haalde evenals s.v. 

Capelle dat had toegezegd ook mee te komen 

spelen. 

Zo moesten er dus weer zo’n 160 minuten 

voetbal opnieuw bijeengezocht  worden. Zij zijn 

heel creatief te werk gegaan en hebben deze 

super uitdaging tot een goed einde gebracht.                                                                                                                                        



Ad van der Linden seinde alle clubscheidsrechters 

in om 25 mei vrij te houden,deze mannen 

waren er allemaal en planden onderling hun 

tijden waarop ze zouden � uiten, het werd een 

vlekkeloos optreden van al die � uitisten. 

De jeugdcommissie van Marcel Versteeg had 

een � inke taak. De leiders en de ouders van de 

jeugdspelers moesten worden geïnformeerd  over 

deze activiteit. Zij moesten de ouders ook laten 

weten dat  er geen toernooi zou zijn bij NEO’25  

maar wel een heel speciale wedstrijd en hoe laat 

zij met hun kids bij NEO’25 werden verwacht 

om hun stuk(je) van de wedstrijd  te spelen.                    

Mari van der Mast zorgde er voor dat er een 

werkbaar schema kwam voor het gebruik van de 

kleedlokalen en hield die zoals altijd netjes bij.                                                                                                              

De P.R. commissie van Jimmy Ramsteijn zorgde 

voor de nodige voorinformatie en stukken in de 

pers. Omdat dit een wedstrijd was in het kader 

van de 700-jarige geschiedenis van Sprang  werd 

ook de geschiedenis in deze wedstrijd belicht. 

Verder  was de bedoeling om een absoluut 

kopstuk uit de gemeentelijke politiek op de 

Gaard te krijgen. Het thema van de wedstrijd 

was n.l. RESPECT en het zou leuk zijn indien een 

belangrijke plaatselijke politicus  symbolisch het 

eerste speciaal ontworpen RESPECT inloopshirt 

uit zou willen reiken aan twee spelers van NEO’25.  

De organisatie was zeer blij dat burgemeester 

Kleijngeld  toezegde om de wedstrijd te komen 

bezoeken en deze symbolische taak op zich te 

nemen. Er doen geruchten de ronde dat Wieteke 

van Caem op dit punt haar steentje heeft bij 

gedragen. Om iedere speler van NEO’25 zo’n shirt 

te kunnen geven had Erick de Roon er samen met 

sponsor KWD  voor gezorgd dat dit onderdeel 

van het project voor de organisatie  betaalbaar 

 bleef.                                                                                                                                           

Dit alles leverde dus een enorme berg aan 

voorbereidend werk op voor een groot aantal 

mensen binnen onze vereniging. Dit project heeft 

menigeen niet alleen een hoop vrije tijd maar soms 

ook een evenredige hoeveelheid nachtrust gekost.                                                                                                                                     

Maar deze historische 700 minuten wedstrijd 

heeft ons allemaal ook iets geleerd. Met het 

organiseren van deze enorme klus hebben de 

commissies van NEO’25 bewezen dat ze met 

inzet en enthousiasme in een korte tijd heel erg 

veel voor elkaar kunnen krijgen voor hun club 

NEO’25. Wij denken en hopen dat we met het 

organiseren van deze wedstrijd ook allemaal een 

beetje meer RESPECT hebben gekregen voor 

alle medewerkers die zich voor dit evenement  

hebben ingezet om dit alles mogelijk te maken. 

Niets is namelijk vanzelfsprekend of gaat 

vanzelf, al dit werk kost altijd tijd en energie.                                                                                                                                         

Graag willen wij nog  het volgende even aan u/

jullie kwijt: 

Het bestuur wil iedereen die op welk vlak of 

op welke manier dan ook zijn of haar steen ( of 

steentje!) heeft bijgedragen aan deze fenomenale 

NEO’25 familie happening  heel hartelijk bedanken 

voor de enorme inzet en het vele werk. Als je als 

vereniging in staat bent tot zulke grote dingen 

mag je best met vertrouwen naar de toekomst 

kijken. We waren samen goed voor elkaar!                                                                                                  

En vergeet één niet: Als het niet regent is er 

geen tent die lekt, m.a.w. als je niets onderneemt 

gebeurt er ook niets.

SJAAK RAMSTEIJN EN GERARD RIJKERS



Nieuwe reclamebord-sponsor | Bogers 

Dakpannenhandel

Bogers dakpannenhandel is de specialist op het 

gebied van gebruikte dakpannen. Wij bestaan al 

sinds 1980 en zijn vanaf die tijd gevestigd aan de 

Kerkstraat 14 in Sprang Capelle.

Sinds die tijd zijn wij uitgegroeid tot een 

dakpannenhandel met een enorm assortiment. 

Onze oppervlakte van zo'n twee hectaren met 

gebruikte dakpannen, zorgt ervoor dat u bij ons 

een zeer grote kans van slagen heeft.

Dus bent u op zoek naar dakpannen? Dan bent 

u bij Bogers Dakpannenhandel aan het juiste 

adres. Kom gerust eens langs of neem telefonisch 

contact met ons op als u nog vragen heeft.

Nieuwe reclamebord-sponsor | Bumble 

Fun

Sinds kort is Bumble Fun Sponsor van N.E.O. 

’25, het is een mooie club en Bumble Fun is 

enthousiast over deze sponsoring.  Bij deze zullen 

wij ons even voorstellen. 

Met veel enthousiasme verzorgt Bumble Fun vele 

feesten en evenementen door heel Nederland. 

Bumble Fun is gevestigd in Waalwijk. Bumble 

Fun weet iedereen steeds weer te boeien met 

leuke activiteiten, of het nu om een kindershow, 

springkussen of een blikvanger gaat, iedereen 

heeft veel plezier.

Alles wat Bumble Fun verzorgt, trekt veel 

aandacht waarmee u een grote verscheidenheid 

aan producten kunt promoten. 



Maar ook voor feestelijke activiteiten kunt u bij ons 

terecht, want voor elk evenement of feest hebben 

wij een bijpassende attractie of kindershow. Wij 

zijn dan ook altijd bezig om onze producten te 

verbeteren en nieuwe creatieve kindershows, 

attracties of decoraties te bedenken. Bumble Fun 

laat dan ook ieder event slagen. Tip: Denk ook 

tijdig aan uw Sinterklaas-  en Kerstevenement, 

want ook hierin heeft Bumble Fun een breed 

aanbod. Wij wensen N.E.O.’25 dan ook een heel 

mooi en sportief voetbalseizoen toe! Bent u 

geïnteresseerd geraakt, neem dan eens een kijkje 

op de website van Bumble Fun, www.bumblefun.

nl of neem contact met ons op via 0416-343547.

Met sportieve en feestelijke groet,

Etienne Hommel

Nieuwe reclamebord-sponsor | Fiorito 

Bloemwerkers

Carola Rozenbrand heeft een passie voor 

bloemen. Die passie vindt u terug in haar 

bloemwerk. In boeketten, bloemdecoraties en 

rouwarrangementen worden dagverse bloemen 

in hun meest natuurlijke vorm verwerkt. Puur en 

eerlijk, zoals bloemen zijn. Naast het prachtige 

bloemwerk onderscheidt Fiorito Bloemwerkers 

zich met haar vazen en aardewerk. Met een 

collectie die regelmatig wisselt, van seizoen naar 

seizoen.

Fiorito bloemwerkers | Mr. van Coothstraat 1c

5141 EP Waalwijk | Tel.: 0416 650 640

E-mail: info@" oritowaalwijk.nl



18+

SPONSOR 
JE EIGEN CLUB

Van alle online Toto-inleg die jij doet gaat automatisch 10% naar 
de club! Dus als jij voor € 10 Toto speelt, stort Toto € 1 in de 
clubkas. Let op: dit geldt alleen als je jouw club activeert in je 
account en online speelt.

ZO WERKT HET

Zo activeer je jouw club:
1.  Log in of maak een 
  account aan op toto.nl

2. Ga naar ‘Mijn Toto’

3. Klik op het tabblad 
  ‘Persoonlijke gegevens’ 

4. Wijzig daar ‘Mijn 
  voetbal club’ in jouw club

LEES MEER OP WWW.TOTO.NL/SPONSORJECLUB


